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L’Emilio és actualment el Regidor d'Innovació, Projectes Europeus i Planificació i
Avaluació de polítiques públiques a l'Ajuntament de Sant Boi. Per això vam
pensar que el seu treball encaixava perfectament amb el nostre projecte i ell ens
va dirigir unes paraules en una petita entrevista.

Ens podries explicar una mica sobre aquest parc en general?
“Ara mateix ens trobem al Parc Ambiental de Torre la Vila, que ha sigut un
projecte financiat pels fons FEDER, gràcies el nostre projecte EDUCI juntament
amb l’Àrea Metropolitana. A més d’altres projectes com el del Palau Marianao.
Diguem-ne que qualsevol gran reforma al poble, una gran part provè de fons
europeus.”

O sigui que els fons europeus estan ajudant molt a Sant Boi?
“Sí, el nostre pressupost és limitat, per tant grans obres o reformes que
necessiten les ciutats provenen gran part d’aquests fons. Per tant, per nosaltres,
optar d’aquest fons ens ajuda a continuar transformant la ciutat.”

Emilio Morillas y Moreno
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El grup PATV estem encantatats de tenir l'oportunitat d'explorar els detalls i l'essència d'aquesta iniciativa
innovadora que està deixant una empremta notable a la ciutat Sant Boi de Llobregat.
Durant aquestes converses, ens submergirem en els fonaments del projecte finançat amb fons FEDER, el
Parc Ambiental de Torre la Vila, des del seu naixement fins a la seva execució, i aprofundirem en els
objectius, reptes i èxits que han marcat el seu desenvolupament. A més, tindrem l'oportunitat d'escoltar les
veus que hi ha darrera del projecte, les quals compartiran les seves visions, inspiracions i experiències que
han donat forma a aquest extraordinari projecte.
Des del seu llançament, el Parc Ambiental Torre la Vila ha cridat l'atenció i ha despertat entusiasme en els
santboians. El seu enfocament innovador i la seva capacitat per abordar la contaminació i l’ús d’espai públic
per fer esport l'han convertit en un referent indiscutible dins de la indústria.
Sense més preàmbuls, endinsa't amb nosaltres en aquesta fascinant exploració del Parc Ambiental de Torre
la Vila i descobreix com està deixant una petjada significativa en la nostra ciutat.
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El dia 23 de març de 2024 es va inaugurar el Parc Ambiental de Torre la Vila.
Donant l’oportunitat als santboians de gaudir de la natura i de l’espai verd. 
Es van realitzar diferents activitats pels més petits i grans. A més, al migdia, el parc
va rebre la visita d'autoritats locals, que van fer un recorregut especial, aturant-se
davant l'arbre seleccionat per Sant Boi per representar la ciutat al projecte
#UnArbreperEuropa.

Allà vam poder conèixer a persones involucrades en la creació d’aquest projecte i
vam fer algunes preguntes.
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#UnArbrePerEuropa
Vam tenir l’oportunitat de parlar amb un expert i ens va explicar sobre el
començament d’aquesta iniciativa i com el poble de Sant Boi lluita pel canvi
climàtic i poc a poc es torna més verd.

“Volíem que cada poble o ciutat d'Europa plantés almenys un arbre com a
mostra de compromís pel canvi climàtic. Llavors vam decidir fer aquest Tweet
com nostre i apostar per les ciutats i intentar escampar-ho per Europa per tenir
arbres com aquest que s'ha plantat avui per tota Espanya, perquè així vagi
també al recompte d'arbres dels objectius europeus de l'agenda 2030, ja que
hem d'arribar a uns mínims. Vam sumar petites accions fins a aconseguir-ho.
Per això volíem aprofitar la jornada de portes obertes del Parc i creiem que era la
millor manera de donar visibilitat, a més quan el parc ha sigut finançat per fons
europeus, per combinar tot el projecte.

Estem fent campanyes ara per acabar de millorar el parc amb interconnexions amb altres zones verdes
com Sant Ramón, la muntanyeta, la zona fluvial, el parc agrari. Llavors estem treballant en aquesta
dinàmica i així ampliar l'anell verd de Sant Boi de Llobregat.”

Participants de la iniciativa
Allà ens vam trobar amb la Rosa Cifuentes, directora de l'àrea de ciutats
sostenibles de l’Ajuntament de Sant Boi i amb el tinent d’alcaldia i regidor
de ciutats sostenibles. També els vam realitzar algunes preguntes:

Creieu que els habitants de Sant Boi i pobles del voltant gaudiran més a
l’hora de fer esport?
"Volem que el parc a part de tenir la utilitat mediambiental, sigui en
espai en què tots els nens i nenes puguin gaudir d'ell. I que tingui un ús
social i comunitari. I la manera principal que sigui social i comunitari és a
partir de l'esport en llocs públics."



Quins guanys per a tothom mediambientals trobem a aquest parc?
"Hi ha molta vegetació que absorbeix el CO₂, per tant, pel tema del canvi climàtic és un gran avantatge.
Després les zones d'ombra s'utilitzaran per a les persones que surten, per regular la temperatura en els
dies que fa més sol. També millora la qualitat de l'aire, perquè no només ens redueix el CO₂, sinó que dona
més oxigen i fa que el que respirem sigui més net. Per tant, allò que sigui verd serà tan bo pel medi ambient
com per les persones."

La creació del Parc Ambiental de Torre la Vila farà que les famílies visitin més l’Anell Verd?
"És la nostra pretensió, que sigui un espai d'ús familiar, que la comunitat els ho apropií com a seu, que el
cuidi i que aquí es puguin executar activitats.
A més el camí de l'Anell Verd està molt ben senyalitzat al parc i connectat perquè les persones pugui seguir
la ruta sense problema."
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